

Přehled zpráv

Slezská univerzita v Opavě	5
1. Daleký obzor československé fotografie.....	6
Online • novinky.cz/kultura (Kultura / Umění) • 30. 1. 2022, 11:04	
2. ZE TMY KE SVĚTLU	6
Online • vecernikpv.cz (Regionální zprávy) • 29. 1. 2022, 16:06	
3. Nová výstava ve VMO vám ukáže prostředí za mřížemi	6
Online • olomoucky.report.cz ((nezařazené)) • 29. 1. 2022, 15:00	
4. Výstava nabízí pohled do věznic prostřednictvím fotografií Jindřicha Štreita	6
Tisk • Šumperský a Jesenický deník ; str. 2 (Regionální zprávy) • 29. 1. 2022	
5. Červí díra, nebo temná hmota?.....	7
Tisk • Lidové noviny - Čechy ; str. 15 (Zprávy / Politika) • 29. 1. 2022	
6. Výstava fotografií Jindřicha Štreita či plyšových medvídků. Vyberte si z tipů na víkend.....	7
Rozhlas • ČRo Olomouc (Český rozhlas) • 28. 1. 2022, 8:30	
7. Daleký obzor československé fotografie.....	7
Tisk • Právo ; str. 17 (Zprávy / Politika) • 28. 1. 2022	
8. Vězení a víra. V Olomouci je k vidění nová výstava Jindřicha Štreita	7
Online • olomoucky.denik.cz (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 14:59	
9. Bílá, černá, horizont. Oblastní galerie představuje díla fotografa Jiroutka	7
Online • kraj-lbc.cz (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 14:11	
10. Fotograf Roman Vondrouš: „Fotoreportáž má jasná pravidla!“	8
Online • hassan.blog.idnes.cz (Blogy) • 27. 1. 2022, 13:34	
11. Pohled do světa vězňů a víry. Fotograf Štreit vystavuje jedinečný soubor v olomouckém muzeu	8
Online • olomoucka.drbna.cz (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 13:11	
12. Práci vězeňských kaplanů představuje výstava fotografií Ze tmy ke světlu	8
Online • olomoucky.report.cz ((nezařazené)) • 27. 1. 2022, 13:05	
13. Olomoučtí fotografové potřetí: Karel Kašpařík fotil Natašu Gollovou a zachytil kavárny i vesnice 30. let	8
Online • olomoucky.rej.cz (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 13:00	
14. Karin Lednická bude benefičně předčítat z Šikmého kostela. Podpoří "Prasklý kostel"	9
Online • doo.cz (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 11:57	
15. Ze tmy ke světlu: Vlastivědné muzeum zve na výstavu fotografií Jindřicha Štreita o vztahu kaplanů a vězňů.....	9

Online • olomouc.cz (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 11:24

16. Olomoučtí fotografové potřetí: Karel Kašpařík fotil Natašu Gollovou a zachytil avantgardní svět 30. let 9

Online • zurnal.upol.cz (Jiné) • 27. 1. 2022, 9:00

17. Strašidlo? To jsem ještě při focení na žádném ze zámků nepotkala 9

Online • reporterpremium.cz (Zprávy / Politika) • 27. 1. 2022, 6:30

18. Porodnice startupů 10

Tisk • Computer; str. 46, 47 (IT / Technologie) • 27. 1. 2022

19. Medailonky letošních laureátů Ceny města Brna 10

Online • brnensky.denik.cz (Regionální zprávy) • 26. 1. 2022, 14:59

20. PODNIKÁNÍ JAKO FORMA VÝUKY 10

Tisk • Blesk - komerční příloha; str. 26 (Společenské / Bulvár) • 26. 1. 2022

21. Fotila zákoutí rodného Kolína i synovo poházené oblečení. Důležité je pro mě téma paměti, říká
fotografka Jolana Havelková 10

Rozhlas • ČRo Vltava (Český rozhlas) • 26. 1. 2022, 10:02

22. Etické problémy a dilemata v ošetrovatelské praxi 11

Tisk • Ošetrovatelské perspektivy; str. 91, 93, 94, 95, 96, 97, 98 (Zdravotnictví / Medicína) • 26. 1. 2022

23. RECENZE KNIHY BIOFYZIKA PRO ZDRAVOTNICKÉ A BIOMEDICÍNSKÉ OBORY 11

Tisk • Ošetrovatelské perspektivy; str. 87, 88 (Zdravotnictví / Medicína) • 26. 1. 2022

24. POKROČILÝ VĚK ŽENY A JEHO ZDRAVOTNÍ DŮSLEDKY NA TĚHOTENSTVÍ A NOVOROZENCE 11

Tisk • Ošetrovatelské perspektivy; str. 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48 (Zdravotnictví / Medicína) • 26. 1. 2022

25. Ošetrovatelské perspektivy 11

Tisk • Ošetrovatelské perspektivy; str. 3, 5, 6 (Zdravotnictví / Medicína) • 26. 1. 2022

26. Nejčernější polský scénář: 800 tisíc nález denně 12

Tisk • Právo - Severovýchodní Čechy; str. 14 (Zprávy / Politika) • 26. 1. 2022

27. Čeští vědci na stopě červích děr. Zkratky prostorem a časem možná skutečně existují 12

Online • irozhlas.cz (Zprávy / Politika) • 26. 1. 2022, 0:10

28. Slezský VAMPÝR 12

Tisk • Chvilka pro tebe; str. 52, 53 (Životní styl / Móda) • 26. 1. 2022

29. Regionální zprávy POLAR 25.01.2022 16:00 | POLAR TV 12

Televize • TV Polar (České stanice) • 25. 1. 2022, 16:00

30. Proč lidé věří nesmyslům? Víc o dezinformacích dnes v Domě umění FUD UJEP 12

Online • ustecky.denik.cz (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022, 13:36

31. Čeští vědci na stopě červích děr. Zkratky prostorem a časem možná skutečně existují 13

Rozhlas • ČRo Radiožurnál (Český rozhlas) • 25. 1. 2022, 11:55

32. Cenu města Brna převezmou čtyři osobnosti spjaté s MU.....	13
Online • kurzy.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 25. 1. 2022, 11:13	
33. Cenu města Brna převezmou čtyři osobnosti spjaté s MU.....	13
Online • em.muni.cz (Jiné) • 25. 1. 2022, 11:12	
34. Univerzitní centrum Slezské univerzity podporuje soutěživost.....	13
Tisk • Opavský a Hlučínský Region; str. 6 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022	
35. SLEZSKÁ UNIVERZITA OPAVA ROZŠÍŘUJE KONZULTACE PRO ZÁJEMCE O STUDIUM.....	14
Tisk • Učitelské noviny; str. 28 (Jiné) • 25. 1. 2022	
36. Fyzik z Opavy vyfotil kosmickou stanici	14
Tisk • Region Opavsko; str. 1 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022	
37. Fotograf zachytil na Opavsku Mezinárodní kosmickou stanici	14
Tisk • Region Opavsko; str. 3 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022	
38. Den otevřených dveří na Fakultě veřejných politik.....	14
Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022	
39. Zdravý úsměv – aneb naučíme děti správné péči o zuby	15
Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022	
40. Ke studiu na Filozoficko-přírodovědecké fakultě je možné se přihlásit do konce března.....	15
Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022	
41. Virtuální prohlídky jsou zpřístupněny pro veřejnost	15
Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022	
42. Zdeněk Stuchlík vystavuje v Kupe.....	15
Tisk • Region Opavsko; str. 11 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022	
43. V Karviné je zájem o kurzy relaxačního malování, kurzisté už své práce vystavují.....	15
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 24. 1. 2022, 17:24	
44. Tomáš Pospěch – Hledání poslední vesnice	16
Online • artmap.cz (Kultura / Umění) • 24. 1. 2022, 12:10	
45. Opavští astrofyzikové možná našli důkaz existence ‚červí díry‘, zkratky do velmi vzdálených částí vesmíru.....	16
Online • irozhlas.cz (Zprávy / Politika) • 24. 1. 2022, 9:21	
46. Opavští astrofyzikové jsou na stopě důkazu existence červí díry.....	16
Rozhlas • ČRo Ostrava (Český rozhlas) • 24. 1. 2022, 6:10	
47. I v zimě mají na raduňském zámku plno práce. Jaká bude nová sezona?	16
Tisk • Novojičínský deník; str. 2 (Regionální zprávy) • 24. 1. 2022	
48. Výstava Pavla Vavrouška Nová Sedlica.....	17

Online • life4you.cz (Životní styl / Móda) • 24. 1. 2022, 0:52

49. TZ: Pavel Vavroušek v Leica Gallery17

Online • artalk.cz (Kultura / Umění) • 23. 1. 2022, 20:46

50. Fyzik vyfotil u Klokočova kosmickou stanici17

Online • regionopavsko.cz (Regionální zprávy) • 23. 1. 2022, 12:27

Slezská univerzita v Opavě

1. Daleký obzor československé fotografie

Online • **novinky.cz/kultura** (Kultura / Umění) • 30. 1. 2022, 11:04

Vydavatel: **BORGIS, a.s.** • Autor: **Kristýna Čtvrtlíková**

Odkaz: <https://www.novinky.cz/kultura/clanek/daleky-obzor-ceskoslovenske-fotografie-40385407>

... roku 1968. Během normalizace se tuzemští fotografové víceméně nevzdávají. V nitru svobodný zůstává třeba Jan Saudek před svou ikonickou oprýskanou zdí, **Jindřich Štreit** mířící zaznamenávat dění v nejzapadlejších koutech země nebo Libuše...

2. ZE TMY KE SVĚTLU

Online • **vecernikpv.cz** (Regionální zprávy) • 29. 1. 2022, 16:06

Vydavatel: **Haná Press, s.r.o.**

Odkaz: <https://www.vecernikpv.cz/kultura/10039-ze-tmy-ke-svetlu>

...ZE TMY KE SVĚTLU 29. leden 2022 Zobrazení: 49 „**Jindřich Štreit** dokáže svým objektivem zachytit něco, co se těžko vyjadřuje slovy. Proto je lepší jeho novou výstavu ve Vlastivědném muzeu navštívit, než ji dlouze popisovat. Jsem si jistý...

3. Nová výstava ve VMO vám ukáže prostředí za mřížemi

Online • **olomoucky.report.cz** ((nezařazené)) • 29. 1. 2022, 15:00

Autor: **ČTK** • Rubrika: **Kultura**

Odkaz: <https://olomoucky.report.cz/featured/nova-vystava-ve-vmo-vam-ukaze-prostredi-za-mrizemi/>

... návštěvník cítí nesvůj, kde často bývá ztělesněné lidské utrpení, kterému se mnozí vyhýbají. „Fotografova přítomnost zde přesto nepůsobí nepřístojně, právě naopak. **Jindřich Štreit** je osobností nejen uměleckého formátu, ale především ve své lidskosti...

4. Výstava nabízí pohled do věznic prostřednictvím fotografií Jindřich Štreita

Tisk • **Šumperský a Jesenický deník**; str. 2 (Regionální zprávy) • 29. 1. 2022

Vydavatel: **Vltava Labe Media, a.s.**

Odkaz: [náhled](#)

...Výstava nabízí pohled do věznic prostřednictvím fotografií **Jindřich Štreita** Olomouc Ze tmy ke světlu je název nové výstavy světoznámého fotografa Jindřicha Štreita, která je od pátku 28. ledna k vidění ve Vlastivědném muzeu v Olomouci...

5. Červí díra, nebo temná hmota?

Tisk • Lidové noviny - Čechy; str. 15 (Zprávy / Politika) • 29. 1. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a. s.** • Autor: **Radek John** • Rubrika: **ORIENTACE OBJEV**

Odkaz: [náhled](#)

... selhávat. Vědci v kostce Prof. RNDr. Zdeněk Stuchlík, CSc., je děkanem **Filozoficko-přírodovědecké fakulty** Slezské univerzity v Opavě, vede její Výzkumné centrum teoretické fyziky a astrofyziky. Soustřeďuje se na fyzikální procesy v okolí...

6. Výstava fotografií Jindřicha Štreita či plyšových medvídků. Vyberte si z tipů na víkend

Rozhlas • ČRo Olomouc (Český rozhlas) • 28. 1. 2022, 8:30

Vydavatel: **Český rozhlas** • Autor: **Lenka Kratochvílová, Jaroslav Kortus** • Rubrika: **Životní styl**

Odkaz: <https://olomouc.rozhlas.cz/vystava-fotografi-jindricha-streita-ci-plysovyh-medvidku-vyberte-si-z-tipu-na-8669223>

...Výstava fotografií Jindřicha Štreita či plyšových medvídků. Vyberte si z tipů na víkend Vztah vězňů a kaplanů dokumentuje svým objektivem **Jindřich Šreit**. Jeho velkoformátové fotografie můžete aktuálně vidět v prostorách Městského muzea a...

7. Daleký obzor československé fotografie

Tisk • Právo; str. 17 (Zprávy / Politika) • 28. 1. 2022

Vydavatel: **BORGIS, a.s.** • Autor: **Kristýna Čtvrtlíková**

Odkaz: [náhled](#)

... nevzdávají. V nitru svobodný zůstává třeba Jan Saudek před svou ikonickou oprýskanou zdí, **Jindřich Šreit** mířící zaznamenávat dění v nejzapadlejších koutech země nebo Libuše Jarcovjaková, jež cestu z totality hledá v zapovězené gay komunitě i...

8. Vězení a víra. V Olomouci je k vidění nová výstava Jindřicha Štreita

Online • olomoucky.denik.cz (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 14:59

Vydavatel: **Vltava Labe Media, a.s.** • Autor: **Magda Vránová**

Odkaz: https://olomoucky.denik.cz/zpravy_region/ze-tmy-ke-svetlu-jindrich-streit-2022.html

... ve Vlastivědném muzeu v Olomouci. Kliknutím zvětšíte 3 fotografie v galerii > Ze tmy ke světlu - výstava fotografií Jindřicha Štreita v olomouckém Vlastivědném muzeu | Foto: VMO Známy fotograf **Jindřich Šreit** na snímcích přibližuje...

9. Bílá, černá, horizont. Oblastní galerie představuje díla fotografa Jiroutka

Online • kraj-lbc.cz (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 14:11

Autor: **jan.mikulicka@kraj-lbc.cz**

Odkaz: <https://www.kraj-lbc.cz/aktuality/bila-cerna-horizont-oblastni-galerie-predstauje-dila-fotografa-jiroutka-n1105984.htm>

... Jiroutek začal prosazovat jako jedna z nejvýznamnějších osobností současné české fotografie. Nelze však pominout ani Jiroutkovo studium v Institutu fotografie **Slezské univerzity v Opavě**, kde sehrál v jeho profesním růstu další výtečný fotograf a...

10. Fotograf Roman Vondrouš: „Fotoreportáž má jasná pravidla!“

Online • **hassan.blog.idnes.cz** (Blogy) • 27. 1. 2022, 13:34

Vydavatel: **MAFRA, a. s.** • Autor: **Vít Hassan**

Odkaz: <https://hassan.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=773704>

...Fotograf Roman Vondrouš: „Fotoreportáž má jasná pravidla!“ 27. 01. 2022 13:34:21 Roman Vondrouš (*18. listopadu 1975, Pardubice) je český reportážní fotograf pracující jako reportér pro Českou tiskovou kancelář. Absolvoval **Institut tvůrčí...**

11. Pohled do světa vězňů a víry. Fotograf Štreit vystavuje jedinečný soubor v olomouckém muzeu

Online • **olomoucka.drba.cz** (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 13:11

Vydavatel: **TRIMA NEWS s.r.o.** • Autor: **Stanislav Heloň**

Odkaz: <https://olomoucka.drba.cz/zpravy/kultura/24381-pohled-do-sveta-veznu-a-viry-fotograf-streit-vystavuje-jedinecny-soubor-v-olomouckem-muzeu.html>

...Pohled do světa vězňů a víry. Fotograf Štreit vystavuje jedinečný soubor v olomouckém muzeu čtvrtek, 27. ledna 2022, 13:07 Dvacet věznic navštívil s aparátem známý fotograf **Jindřich Štreit**, aby zaznamenal atmosféru práce vězeňských...

12. Práci vězeňských kaplanů představuje výstava fotografií Ze tmy ke světlu

Online • **olomoucky.report.cz** ((nezařazené)) • 27. 1. 2022, 13:05

Rubrika: **Společnost**

Odkaz: <https://olomoucky.report.cz/spolecnost/praci-vezenskych-kaplanu-predstavuje-vystava-fotografi-ze-tmy-ke-svetlu/>

...Práci vězeňských kaplanů představuje výstava fotografií Ze tmy ke světlu 13:05, Čtvrtek, 27. ledna Zdroj: VMO Práci vězeňských kaplanů zaznamenal přes objektiv fotoaparátu významný fotograf **Jindřich Štreit**. Jeho výstava Ze tmy ke světlu...

13. Olomoučtí fotografové potřetí: Karel Kašpařík fotil Natašu Gollovou a zachytil kavárny i vesnice 30. let

Online • **olomoucky.rej.cz** (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 13:00

Vydavatel: **Olomoucký REJ** • Autor: **rej**

Odkaz: <https://olomoucky.rej.cz/clanky/kultura/1024-olomoucti-fotografove-potreti-karel-kasparik-fotil-natasu-gollovou-a-zachytil-kavarny-i-vesnice-30-let>

... finančně podpořilo Ministerstvo kultury ČR, Statutární město Olomouc, Olomoucký kraj a Institut tvůrčí fotografie **FPF** SU v Opavě. Další podrobnosti najdete na stránkách photographers.upol.cz. Karel Kašpařík (1899–1968) Výrazná postava...

14. Karin Lednická bude benefičně předčítat z Šikmého kostela. Podpoří "Prasklý kostel"

Online • **doo.cz** (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 11:57

Autor: **Pavel Siuda** • Rubrika: **Hlavní**

Odkaz: <https://doo.cz/posledni-zpravy/5273-spisovatelka-karin-lednicka-bude-beneficne-predcitat-z-sikmeho-kostela-podpori-praskly-kostel.html>

... Slunovrat Václav Müller. Aby si návštěvníci mohli hudebně literární performanci opravdu vychutnat, připravili pořadatelé ve spolupráci s týmem Audiovizuální tvorby **Filozoficko-přírodovědecké fakulty** Slezské univerzity kontinuální přenos autorského...

15. Ze tmy ke světlu: Vlastivědné muzeum zve na výstavu fotografií Jindřicha Štreita o vztahu kaplanů a vězňů

Online • **olomouc.cz** (Regionální zprávy) • 27. 1. 2022, 11:24

Odkaz: <https://www.olomouc.cz/zpravy/clanek/Ze-tmy-ke-svetlu-Vlastivedne-muzeum-zve-na-vystavu-fotografi-Jindricha-Streita-o-vztahu-kaplanu-a-veznu-33786>

... prostředí nevšedním pohledem objektivu, zaměřeným na práci vězeňských kaplanů. Výstava bude ve Vlastivědném muzeu k vidění od pátku 28. ledna do 13. března 2022. **"Jindřich Štreit"** dokáže svým objektivem zachytit něco, co se těžko vyjadřuje...

16. Olomoučtí fotografové potřeť: Karel Kašpařík fotil Natašu Gollovou a zachytil avantgardní svět 30. let

Online • **zurnal.upol.cz** (Jiné) • 27. 1. 2022, 9:00

Autor: **Tomáš Franta** • Rubrika: **Žurnál**

Odkaz: <https://www.zurnal.upol.cz/nc/zprava/clanek/olomoucti-fotografove-potreti-karel-kasparik-fotil-natasu-gollovou-a-zachytil-avantgardni-svet-30/>

... Miloslava Stibora či snímky Petra Zatloukala zachycující životy, kratochvíle a touhy lidí v normalizačním bezčasu. Edici finančně podpořili Ministerstvo kultury ČR, Statutární město Olomouc, Olomoucký kraj a Institut tvůrčí fotografie **FPF** SU v...

17. Strašidlo? To jsem ještě při focení na žádném ze zámků nepotkala

Online • **reporterpremium.cz** (Zprávy / Politika) • 27. 1. 2022, 6:30

Vydavatel: **Reportér magazín, s.r.o.** • Autor: **Jan David** • Rubrika: **Homepage**

Odkaz: <https://reporterpremium.cz/a/pRzPu/strasidlo-to-jsem-jeste-pri-foceni-na-zadnem-ze-zamku-nepotkala>

... knihy Aby po nás něco zůstalo: Zpověď novodobých zámeckých pánů. Vystudovala žurnalistiku na Fakultě sociálních věd Univerzity Karlovy, fotografii na **Institutu tvůrčí fotografie** v Opavě a teorii a dějiny umění na UMPRUM. Věnuje se zejména...

18. Porodnice startupů

Tisk • Computer; str. 46, 47 (IT / Technologie) • 27. 1. 2022

Vydavatel: **CZECH NEWS CENTER, a.s.** • Autor: **Jan Spešný** • Rubrika: **TÉMA**

Odkaz: [náhled](#)

... Ostravě a **Slezská univerzita v Opavě**. Vedle řízení strategických projektů směřujících k podpoře podnikavosti a zavádění nových technologií se také snaží do regionu lákat nové talenty. Mezi hlavní činnosti centra patří individualizované služby...

19. Medailonky letošních laureátů Ceny města Brna

Online • brnensky.denik.cz (Regionální zprávy) • 26. 1. 2022, 14:59

Vydavatel: **Vltava Labe Media, a.s.** • Rubrika: **Zprávy**

Odkaz: https://brnensky.denik.cz/zpravy_region/medailonky-letosnich-laureatu-ceny-mesta-brna-20220126.html

... Přírodovědecké fakulty Masarykovy univerzity. Pomáhal založit **Slezskou univerzitu v Opavě** a v letech 1992–1998 byl jejím prvním rektorem. Zabýval se především rentgenografií a krystalografií. Mezinárodní astronomická unie v roce 2013 pojmenovala na...

20. PODNIKÁNÍ JAKO FORMA VÝUKY

Tisk • Blesk - komerční příloha; str. 26 (Společenské / Bulvár) • 26. 1. 2022

Vydavatel: **CZECH NEWS CENTER, a.s.** • Rubrika: **NOVÝ STUDIJNÍ PROGRAM SLEZSKÉ UNIVERZITY**

Odkaz: [náhled](#)

... školou, která jej ke studiu nabízí," uvedla mluvčí univerzity **Karin Martínková**. Možnost tohoto typu poskytuje od podzimu 2019 také Česká zemědělská univerzita v Praze. **TÝMOVÍ PODNIKATELÉ** Studenti fungují jako týmoví podnikatelé, jsou rozděleni...

21. Fotila zákoutí rodného Kolína i synovo poházené oblečení. Důležité je pro mě téma paměti, říká fotografa Jolana Havelková

Rozhlas • ČRo Vltava (Český rozhlas) • 26. 1. 2022, 10:02

Vydavatel: **Český rozhlas** • Autor: **Markéta Kaňková, Hana Slívová** • Rubrika: **Výtvarné umění**

Odkaz: <https://vltava.rozhlas.cz/fotila-zakouti-rodneho-kolina-i-synovo-pohazene-obleceni-dulezite-je-pro-me-tema-8668434>

... také jako prostředek zaznamenání paměti, hry anebo výchozí bod pro další uměleckou tvorbu. Tak médium fotografie vnímá Jolana Havelková, absolventka **Institutu tvůrčí fotografie** v Opavě a kurátorka fotografických výstav, která občas pojí síly...

22. Etické problémy a dilemata v ošetrovatelské praxi

Tisk • Ošetrovatelské perspektivy; str. 91, 93, 94, 95, 96, 97, 98 (Zdravotnictví / Medicína) • 26. 1. 2022

Vydavatel: **Slezská univerzita v Opavě** • Rubrika: **Knižní novinky**

Odkaz: [náhled](#)

... ošetrovatelství, **Fakulta veřejných politik** v Opavě, Slezská univerzita v Opavě) Chirurgická klinika, Nemocnice Horní Příspěvky výzkumného charakteru Název příspěvku a jeho anglického překladu tučně velkými písmeny. Název by měl výstižně prezentovat...

23. RECENZE KNIHY BIOFYZIKA PRO ZDRAVOTNICKÉ A BIOMEDICÍNSKÉ OBORY

Tisk • Ošetrovatelské perspektivy; str. 87, 88 (Zdravotnictví / Medicína) • 26. 1. 2022

Vydavatel: **Slezská univerzita v Opavě**

Odkaz: [náhled](#)

... přehledností principů včetně nezbytného fyzikálního a matematického aparátu. Kontakt Ing. Iveta Bryjová **Fakulta veřejných politik** v Opavě, Slezská univerzita v Opavě Ústav nelékařských zdravotnických studií Bezručovo náměstí 885/14, 746 01 Opava...

24. POKROČILÝ VĚK ŽENY A JEHO ZDRAVOTNÍ DŮSLEDKY NA TĚHOTENSTVÍ A NOVOROZENCE

Tisk • Ošetrovatelské perspektivy; str. 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48 (Zdravotnictví / Medicína) • 26. 1. 2022

Vydavatel: **Slezská univerzita v Opavě**

Odkaz: [náhled](#)

..., p. 17–20. ISSN 1872-6232. Kontakt PhDr. Daniela Nedvědová, Ph.D. **Fakulta veřejných politik** v Opavě, Slezská univerzita Ústav nelékařských zdravotnických studií Bezručovo nám. 885/14, 746 01 Opava, Česká republika daniela...

25. Ošetrovatelské perspektivy

Tisk • Ošetrovatelské perspektivy; str. 3, 5, 6 (Zdravotnictví / Medicína) • 26. 1. 2022

Vydavatel: **Slezská univerzita v Opavě**

Odkaz: [náhled](#)

...Ošetrovatelské perspektivy 2021 Slezská univerzita v Opavě **Fakulta veřejných politik** v Opavě Nursing perspectives 2021 Silesian University in Opava Faculty of Public Policies in Opava Ošetrovatelské perspektivy 2021, roč. 4, č. 2...

26. Nejčernější polský scénář: 800 tisíc nákaz denně

Tisk • Právo - Severovýchodní Čechy; str. 14 (Zprávy / Politika) • 26. 1. 2022

Vydavatel: **BORGIS, a.s.**

Odkaz: [náhled](#)

...Nejčernější polský scénář: 800 tisíc nákaz denně Denní statistiky nově infikovaných koronavirem v Polsku pokořují rekordy – oficiálně se pohybují od 30 do 40 tisíc. Virolog Tomasz Wasik ze **Slezské univerzity** v Katovicích však v pondělí v...

27. Čeští vědci na stopě červích děr. Zkratky prostorem a časem možná skutečně existují

Online • irozhlas.cz (Zprávy / Politika) • 26. 1. 2022, 0:10

Vydavatel: **Český rozhlas** • Autor: **Tereza Škoullová**

Odkaz: https://www.irozhlas.cz/veda-technologie/vesmir/cervi-diry-existuji-cesti-vedci-opava-zjisti-2201260010_til

... jsou ale takzvané červí díry, které vědci předpověděli zatím jenom teoreticky. Můžeme si je představit jako tunely do jiných galaxií. Na stopě důkazu existence červích děr jsou vědci ze **Slezské univerzity v Opavě**. Opava 0:10 26. ledna 2022...

28. Slezský VAMPÝR

Tisk • Chvilka pro tebe; str. 52, 53 (Životní styl / Móda) • 26. 1. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a. s.** • Autor: **Alida Horváthová** • Rubrika: **KRIMI PŘÍBĚH**

Odkaz: [náhled](#)

... ní byla téměř celá Marchwického rodina, jejíž členové se brzy po zatčení Zdzisława ocitli v policejní cele. Zdzisławův bratr Jan pracoval na sekretariátu Právnické fakulty **Slezské univerzity** a o místo ho připravila jeho vedoucí Jadwiga K...

29. Regionální zprávy POLAR 25.01.2022 16:00 | POLAR TV

Televize • TV Polar (České stanice) • 25. 1. 2022, 16:00

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/regionalni-zpravy/regionalni-zpravy-polar-25-01-2022-16-00>

... kurz ještě běží, práce kurzistů jsou vystaveny na několika místech - prohlédnout si je můžete ve foyer městského domu kultury a jsou také vystaveny i v Nezo cafe poblíž **Slezské univerzity**. --- Autor: POLAR televize Ostrava, s.r.o. ...

30. Proč lidé věří nesmyslům? Víc o dezinformacích dnes v Domě umění FUD UJEP

Online • ustecky.denik.cz (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022, 13:36

Vydavatel: **Vltava Labe Media, a.s.**

Odkaz: <https://ustecky.denik.cz/ctenar-reporter/proc-lide-veri-nesmyslum-vic-o-dezinformacich-dnes-v-dome-umeni-fud-ujep-2022012.html>

... pseudonymem František Kotleta. Je nejpopulárnějším autorem současné české akční fantastiky a space oper jako Bratrstvo krve, Spad či série paranormálních detektivek s hlavním hrdinou Tomášem Koskem. Kromě psaní sci-fi učí na **Slezské univerzitě v...**

31. Čeští vědci na stopě červích děr. Zkratky prostorem a časem možná skutečně existují

Rozhlas • ČRo Radiožurnál (Český rozhlas) • 25. 1. 2022, 11:55

Vydavatel: **Český rozhlas** • Autor: **Martin Knitl, Tereza Šťastná** • Rubrika: **Vesmír**

Odkaz: <https://radiozurnal.rozhlas.cz/cesti-vedci-na-stopce-cervich-der-zkratky-prostorem-a-casem-mozna-skutecne-8667579>

... zaměnit předpoklad černé díry předpokladem červí díry. A kupodivu to vyšlo," popisuje vědec. Vědecký průlom? Opaští vědci možná objevili červí díru <https://t.co/c9Dwlhslms> Vědci ze **Slezské univerzity v Opavě** udělali další krok k potvrzení...

32. Cenu města Brna převezmou čtyři osobnosti spjaté s MU

Online • kurzy.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 25. 1. 2022, 11:13

Vydavatel: **Kurzy.cz, spol. s r.o.**

Odkaz: <https://www.kurzy.cz/tema/7137691.html>

... profesně spjat s malými přestávkami od roku 1950. Pomáhal také založit **Slezskou univerzitu v Opavě** a v letech 1992-1998 byl jejím prvním rektorem. Je autorem zhruba stovky publikací, především z oblasti rentgenografie a krystalografie a z oboru...

33. Cenu města Brna převezmou čtyři osobnosti spjaté s MU

Online • em.muni.cz (Jiné) • 25. 1. 2022, 11:12

Autor: **Marie Schmerková, Gabriela Peringerová**

Odkaz: <https://www.em.muni.cz/udalosti/14688-cenu-mesta-brna-prevezmou-ctyri-osobnosti-spjate-s-mu>

... teoretické fyziky a astrofyziky Přírodovědecké fakulty MU a s touto fakultou je profesně spjat s malými přestávkami od roku 1950. Pomáhal také založit **Slezskou univerzitu v Opavě** a v letech 1992–1998 byl jejím prvním rektorem. Je autorem zhruba...

34. Univerzitní centrum Slezské univerzity podporuje soutěživost

Tisk • Opavský a Hlučínský Region; str. 6 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022

Vydavatel: **Vltava Labe Media, a.s.**

Odkaz: [náhled](#)

...Univerzitní centrum **Slezské univerzity** podporuje soutěživost Opava I tak se podařilo zajistit pro studenty z celé republiky online soutěž ve čtení a dramatizaci německých textů. „Dopadla velmi dobře a kromě českých účastníků se jí...

35. SLEZSKÁ UNIVERZITA OPAVA ROZŠÍŘUJE KONZULTACE PRO ZÁJEMCE O STUDIUM

Tisk • Učitelské noviny; str. 28 (Jiné) • 25. 1. 2022

Vydavatel: **GNOSIS, spol. s.r.o.**

Odkaz: [náhled](#)

...**SLEZSKÁ UNIVERZITA** OPAVA ROZŠÍŘUJE KONZULTACE PRO ZÁJEMCE O STUDIUM **Slezská univerzita** Opava rozšiřuje popávanou službu individuálních konzultací pro zájemce o studium. Středoškolákům při nich radí samotní vysokoškolští studenti. Sít...

36. Fyzik z Opavy vyfotil kosmickou stanici

Tisk • Region Opavsko; str. 1 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.**

Odkaz: [náhled](#)

...Fyzik z Opavy vyfotil kosmickou stanici KLOKOČOV Unikátní snímek Mezinárodní kosmické stanice ISS pořídil minulé pondělí necelé čtyři minuty před půlnocí astrofotograf Petr Horálek ze **Slezské univerzity v Opavě**. Ojedinělý úkaz na obloze...

37. Fotograf zachytil na Opavsku Mezinárodní kosmickou stanici

Tisk • Region Opavsko; str. 3 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.** • Autor: **tep**

Odkaz: [náhled](#)

...Fotograf zachytil na Opavsku Mezinárodní kosmickou stanici OPAVA Přelet Mezinárodní kosmické stanice ISS na Opavsku zachytil astrofotograf Petr Horálek z Fyzikálního ústavu **Slezské univerzity v Opavě**. K ojedinělému úkazu došlo v pondělí...

38. Den otevřených dveří na Fakultě veřejných politik

Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.**

Odkaz: [náhled](#)

...Den otevřených dveří na **Fakultě veřejných politik** OPAVA Oblíbená akce pro zájemce o studium i pro širokou veřejnost letos opět proběhne s možností osobní návštěvy, a to v termínu 2. února od 10 do 18 hodin. Chybět ale nebude ani online...

39. Zdravý úsměv – aneb naučíme děti správné péči o zuby

Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.**

Odkaz: [náhled](#)

...Zdravý úsměv – aneb naučíme děti správné péči o zuby Na **Fakultě veřejných politik** OPAVA proběhla v prosinci akce v rámci projektu Zdravý úsměv, zaměřující se na zlepšení stavu orálního zdraví předškolních a školních dětí. Jedná se o první...

40. Ke studiu na Filozoficko-přírodovědecké fakultě je možné se přihlásit do konce března

Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.**

Odkaz: [náhled](#)

...Ke studiu na Filozoficko-přírodovědecké fakultě je možné se přihlásit do konce března OPAVA Zájemci o obory historie, cizí jazyky, umělecké obory, knihovnictví, český jazyk a literaturu či informatiku mohou své přihlášky na **FPF** Slezské...

41. Virtuální prohlídky jsou zpřístupněny pro veřejnost

Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.**

Odkaz: [náhled](#)

... studium i milovníci historie a architektury „projít“ univerzitními budovami a navštívit tak laboratoře muzeologie, úchvatnou seminární místnost či posluchárny a další odborné učebny. Děkanát **FPF** i několik jejích ústavů se nacházejí v hlavním...

42. Zdeněk Stuchlík vystavuje v Kupe

Tisk • Region Opavsko; str. 11 (Regionální zprávy) • 25. 1. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK, s. r. o.** • Autor: **tep** • Rubrika: **krátce**

Odkaz: [náhled](#)

...Zdeněk Stuchlík vystavuje v Kupe Rubrika: krátce OPAVA Významný vědec, ředitel Fyzikálního ústavu **Slezské univerzity v Opavě** a zapálený fotograf Zdeněk Stuchlík vystavuje své digitální snímky v kulturním centru Kupe. Vernisáž se...

43. V Karviné je zájem o kurzy relaxačního malování, kurzisté už své práce vystavují

Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 24. 1. 2022, 17:24

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o.** • Autor: **Monika Danková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/karvinsko/karvina/11000029528/v-karvine-je-zajem-o-kurzy-relaxacniho-malovani-kurziste-uz-sve-prace-vystavuji>

... potřebuji vypnout mozek a toto je pro mě ideální relax." I když kurz ještě běží, práce kurzistů jsou vystaveny na několika místech - prohlédnout si je můžete ve foyer městského domu kultury a jsou také vystaveny i v Nezo cafe poblíž **Slezské**...

44. Tomáš Pospěch – Hledání poslední vesnice

Online • artmap.cz (Kultura / Umění) • 24. 1. 2022, 12:10

Odkaz: <https://www.artmap.cz/tomas-pospech-hledani-posledni-vesnice/>

... Martinček, Josef Koudelka, Gustav Aulehla, Markéta Luskačová, Pavel Vavroušek, Miroslav Pokorný, **Jindřich Štreit**, Jitka Hanzlová, Karel Cudlín, Evžen Sobek). Beseda se bude konat v pondělí 24. ledna od 18 hodin v Leica Gallery Prague za dodržení...

45. Opavští astrofyzikové možná našli důkaz existence ‚červí díry‘, zkratky do velmi vzdálených částí vesmíru

Online • irozhlas.cz (Zprávy / Politika) • 24. 1. 2022, 9:21

Vydavatel: **Český rozhlas** • Autor: **Martin Knitl**

Odkaz: https://www.irozhlas.cz/veda-technologie/vesmir/cervi-dira-vesmir-slezska-univerzita-v-opave_2201240921_ern

.... Ještě bizarnější jsou ale takzvané „červí díry“ předpovězené zatím jenom teoreticky. Můžeme si je představit jako tunely do jiných galaxií. Na stopě důkazu existence červích děr jsou vědci ze **Slezské univerzity v Opavě**. Opava 9:21 24. ledna...

46. Opavští astrofyzikové jsou na stopě důkazu existence červí díry

Rozhlas • ČRo Ostrava (Český rozhlas) • 24. 1. 2022, 6:10

Vydavatel: **Český rozhlas** • Autor: **Martin Knitl** • Rubrika: **Vesmír**

Odkaz: <https://ostrava.rozhlas.cz/opavsti-astrofyzikove-jsou-na-stopě-dukazu-existence-cervi-diry-8666142>

... díry předpovězené zatím jenom teoreticky. Můžeme si je představit jako tunely do jiných galaxií. Na stopě důkazu existence červích děr jsou vědci ze **Slezské univerzity v Opavě**. „Toto je obrázek, který reprezentuje srovnání, kde jsme původně...

47. I v zimě mají na raduňském zámku plno práce. Jaká bude nová sezona?

Tisk • Novojičínský deník; str. 2 (Regionální zprávy) • 24. 1. 2022

Vydavatel: **Vltava Labe Media, a.s.**

Odkaz: [náhled](#)

... HOSPODAŘILA V červenci by se na zámku mohla ve spolupráci se **Slezskou univerzitou** Opava uskutečnit ochutnávka aristokratických jídel, která se premiérově s velkým úspěchem konala v roce 2020. Tato akce však bývá pouze pro předem objednané...

48. Výstava Pavla Vavrouška Nová Sedlica

Online • life4you.cz (Životní styl / Móda) • 24. 1. 2022, 0:52

Rubrika: **GALERIE, MUZEA, VÝSTAVY**

Odkaz: <https://life4you.cz/kultura/vystava-pavla-vavrouska-nova-sedlica/>

... a díky kurátorce Anně Fárové jej vystavil v Činoherním klubu a na společné výstavě 9&9 v Plasích. (CV) Tomáš Pospěch (*1974) je pedagog, fotograf, historik umění a kurátor. Vystudoval Institut tvůrčí fotografie **FPF** Slezské univerzity v...

49. TZ: Pavel Vavroušek v Leica Gallery

Online • artalk.cz (Kultura / Umění) • 23. 1. 2022, 20:46

Vydavatel: **Artalk z.s.** • Rubrika: **Tiskové zprávy**

Odkaz: <https://artalk.cz/2022/01/23/tz-pavel-vavrousek-v-leica-gallery/>

...) Tomáš Pospěch (*1974) je pedagog, fotograf, historik umění a kurátor. Vystudoval Institut tvůrčí fotografie **FPF** Slezské univerzity v Opavě (1992 – 1998) a dějiny umění na Filozofické fakultě Univerzity Palackého v Olomouci (1992 – 1995) a na...

50. Fyzik vyfotil u Klokočova kosmickou stanici

Online • regionopavsko.cz (Regionální zprávy) • 23. 1. 2022, 12:27

Autor: **tep** • Rubrika: **Zpravodajství**

Odkaz: <http://www.regionopavsko.cz/2022/01/23/fyzik-vyfotil-u-klokocova-kosmickou-stanici/>

...Fyzik vyfotil u Klokočova kosmickou stanici 23.1.2022 Autor: tep KLOKOČOV – Unikátní snímek Mezinárodní kosmické stanice ISS pořídil minulé pondělí necelé čtyři minuty před půlnocí astrofotograf Petr Horálek ze **Slezské univerzity v Opavě**...